



**Mr. Paul Lindblad**

**President Wacker Greater China**

With 30 years of experience with the WACKER group on three continents, Paul is a chemical industry veteran.

Paul Lindblad started his position as the President of WACKER's activities in Greater China in January 2013.

For the eight years prior to coming to China, Paul was a member of the Managing Board of WACKER's silicon wafer subsidiary Siltronic AG.

Earlier responsibilities have included four years managing WACKER's non-oxide ceramic business (ESK) in Kempten, Germany and two postings in Singapore: one as the South East Asia Chemicals business head, and another as the site President for WACKER's 200mm wafer manufacturing operation in Singapore.

Paul was appointed as the Board Director of AICM June, 2015, and Vice Chairman since in December 2017. The Shanghai Municipal Government awarded Paul the Silver Magnolia Award from Shanghai Municipal Government in Sep. 2016, and again a Gold Magnolia award in October 2018

Paul is an American, originally joining the WACKER group in California's Silicon Valley. He has an MBA and a BS in Economics, both from Santa Clara University.

Paul is married with two daughters. He is an avid reader, and whenever possible, active in mountain sports.



## 林博先生

### 瓦克大中华区总裁

林博先生在瓦克集团工作了 30 年，足迹遍布三大洲，有着资深的化工行业工作背景。

2013 年 1 月林博先生正式就任瓦克大中华区总裁一职。

在此之前的 8 年间（2005-2012.12），林博先生就任于瓦克旗下生产硅片的子公司——世创电子材料股份有限公司并担任董事一职。

林博先生还曾担任位于德国肯普滕的前瓦克陶瓷业务部门总裁，任期 4 年。此外，他在新加坡曾经担任过两个职位，首先出任新加坡瓦克化学（南亚）私人有限公司总经理，后又被任命为瓦克在新加坡设立的 200 毫米硅片生产基地的总裁。

林博先生于 2015 年 6 月起担任国际化学品制造商协会理事，并于 2017 年 12 月被任命为副主席。他继 2016 年 9 月荣获“白玉兰纪念奖”后，再次获上海市政府颁发的 2018 年“白玉兰荣誉奖”。

林博先生是美国人，他加入瓦克集团的第一个工作位于加州硅谷。林博先生拥有美国圣塔克拉拉大学的经济学学士学位和工商管理硕士学位。

林博先生和太太养育两个女儿。他酷爱读书，并热衷于登山运动。